
Zápis ze zasedání Studentského Parlamentu 
13. 03. 2017 

Sinkuleho kolej 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:09  

1 Schválenie programu zasadania 
Jozef Šebák seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Usnesení 17-03-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT.“ 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato. 

2 Predstavenie delegátov (vedie J. Šebák, typ: informácia, čas: 5 min.) 

Jakub Křenek (AVC ČVUT): Nový předseda AVC, přebírá agendu od Táni (Havlové), omluvil             
se za nedodání výroční zprávy, kterou klub dodá po zápisu změny statutárního zástupce do              
spolkového rejstříku. 
Josef Klesa (AVC ČVUT): Zástupce delegáta z AVC ČVUT, student FIT. 

Marko Žbirka (POD): Jsem zástupcem delegáta, který momentálně poslal demisi k zítřku. 

3 Schválenie zápisov (vedie: J. Šebák, typ: hlasovanie, čas: 5 min.) 

Jozef Šebák okomentoval změny provedené v zápisech od doby jejich zaslání do konference             
Parlamentu. S těmito i obdobnými změnami formálního rázu přímo ze zasedání pak Parlament             
vyslovil souhlas. 

Usnesení 17-03-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání parlamentu         
1. 12. 2016, 9. 1. 2017 a 7. 2. 2017 zaslané do konference parlamentu SU ČVUT          
11. 3. 2017 se zapracovanými připomínkami.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato. 

4 Info z klubov (vedie: J. Šebák, typ: informácia, čas: 10 min.) 

SH: Předseda (Jakub Huspek) oznámil, že bude rezignovat. Dále, že zorganizovali Installfest            
na Karlově náměstí, který byl větší než minule. 
POD: Rozběhali jsme informační systém, spolu s ním i WiFi. 
MAS: Běží síťová TV, plánujeme grabber, máme objednané switche, pracujeme na novém IS,             
plánujeme akci k oslavám Velikonoc. 
eFDrive: Proběhla první schůzka k organizaci UZLU. 
AVC ČVUT: Máme nového předsedu a místopředsedy – spíše formální změna, předsedkyně            
už prakticky příliš nefungovala. Podíleli jsme se na akci Barista roku – klip vydaný 5 minut po                 
ukončení prvního dne vidělo během hodiny cca 8 000 lidí. Natočili jsme klip pro Techniku               
Praha, příští týden natáčíme důležitý zápas. Blíží se Febiofest, více spolupracujeme s AVC             
SH. P. Šatra: Video z Baristy roku máte s logem? Je čisté ale jde z našeho facebooku. 
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BION: Proběhl 12. reprezentační ples FBMI, byla menší účast kvůli páteční akci na FSv.              
Uklidili jsme místnost SVALu, chystáme Majáles. 
KK: Pořádáme pravidelné úterky na Strahově. 
ISC: Proběhla česká prezentace a buddy víkend. Oslavili jsme 10 let našeho maskota –              
červeného gauče, děkujeme BESTu za pomoc s oslavou. Minulý týden začaly jazykové kurzy             
na MAS a SH, kde učí 35 učitelů 16 jazyků. 
Čajovna: Od 16. 2. fungujeme v běžném provozu. Proběhla velká členská schůze s určením              
služeb pro chod čajovny a první ochutnávka čajů z Cejlonu. Nakupujeme první sběry. 
STOH: Máme běžný provoz, oznámili jsme seznam turnajů na letní semestr, první proběhl. 
BEST: Minulý týden jsme se vrátili z Upsally. Do 18. 3. je možné se hlásit na letní kurzy.                  
Pracujeme na akci UnIT, přihlášky byly spuštěny. Zítra se koná Travel night na Bubnu,              
chystáme letní kurz, koupili jsme nový projektor. 
SIN: Proběhly volby, dnes byly vyhlášeny výsledky. Máme podepsáno rozšíření WiFi           
a reklamován nový spoj na DEJ, zítra proběhne instalace. 
FIT++: Novým předsedou je J. Bittner, 24. 3. pořádáme FIT LAN párty, 22. 3. v 19:30 máme                 
shromáždění členů ke směřování klubu a budoucím akcím. 
IAESTE: Představila se nová komunikátorka s SU – Natálie Mikolajová. Koordinujeme           
Průvodce prváka, za 14 dní proběhne veletrh iKariéra, kam sháníme ještě pár věcí – fotografy,               
nosiče a hostesky. Začali jsme plánovat Maltu, pokud byste se chtěli prezentovat, kontaktujte             
mě. Loni se účastnily kluby BEST a STOH. Proběhne setkání s brněnskou pobočkou a              
mezinárodní konference ve Žďáře. 
J. Šebák upozornil na konferenci pr@su.cvut.cz. 

5 Info z AS ČVUT (vedie: K. Chytrá, typ: diskusia, čas: 5 min.) 

S. Jeřábek omluvil K. Chytrou a její záskok (M. Farníka) a referoval o únorovém senátu. Stále                
trvá období, kdy senát žádá po vedení materiály k financím, ve kterých senát nemá jasno.               
Obecně se hovoří o vnitřních předpisech: Stále nemáme statut a ani verzi, která by měla               
šanci, že projde senátem. Rektor zatím žádnou nepředložil, existuje verze 15, senát viděl             
naposledy verzi 13. Sám S. Jeřábek nestíhá sledovat změny, a věří především legislativní             
komisi. 
Senát schválil nový jednací řád (jediný předpis, který nepředkládá rektor, ale může jej předložit              
jakýkoli člen senátu). 
Projednal se Scénář ubytování 2017/2018. Přibyla tam klauzule: „ubytovaný nesmí bez svolení            
podnikat se sídlem na koleji“. V návrhu byla původně přidána i nutnost hlásit akce, u kterých je                 
předpokládaná účast 5 a více osob, ale tato úprava byla na samotném zasedání ředitelem              
SÚZ Boháčkem na žádost studentské komise stažena. 

6 Prezentácia výročných správ (vedie: J. Šebák, typ: informácia, čas: 5          
min./výročná správa) 

Výroční zprávu nedodaly Buben, Orlík, Galibi, IAESTE, AVC ČVUT a Speleo FBMI. Jednotliví             
zástupci klubů v krátkosti odprezentovali výroční zprávy. 
Informace neobsažené ve VZ: ISC: Farewell party v aquacentru se nepovedlo uspořádat.            
Organizována byla společně s ostatními ISC v Praze, ale na poslední chvíli byla akce kvůli              
nízkému prodeji zrušena. 

7 IP o Kontrolní komisi (vedie: J. Šebák, typ: hlasovanie, čas 15 min.) 

Jozef Šebák informoval o dosavadním působení Kontrolního výboru, který bude nahrazen           
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právě Kontrolní komisí. Petr Šatra otevřel otázku připomínky k povinnosti sepsání zprávy            
o kontrole klubu, která je jistým způsobem stanovená v IP o Kontrolním výboru. V diskusi              
přítomní diskutovali o tom, za jaké podmínky by měla Kontrolní komise mít povinnost             
závěrečnou zprávu o kontrole sepsat. Z diskuse nevyplynula jasná shoda, která situace (či             
míra citlivosti údajů) je hraniční pro určení zda je či není zpráva nutná. 
V reakci na připomínku ke schvalování důležitých interních předpisů Shromážděním klubů,           
které v současnosti není právně ukotveno, reagoval J. Šebák návrhem na usnesení, které by              
zavedlo do doby schválení IP o Shromáždění klubů pravidla, která pro něj platila do začátku               
účinnosti aktuálních stanov. 
Neformálně se hlasovalo o možných variantách, přičemž se většina vyjádřila k tomu, že ještě              
vrátí k diskuzi legislativní skupince a Kontrolnímu výboru. 
Marko a Michal požádali o přidání do legislativní skupinky. 

8 IP o Radě studenstkých samospráv (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování,          
čas: 5 min.) 

S. Jeřábek předpis uvedl a okomentoval drobné připomínky. Došlo k přečíslování kvůli            
neschválení IP o Kontrolní komisi. 

Usnesení 17-03-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis 2017-P1 “Rada         
studentských samospráv” zaslaný do konference parlamentu 11. 3. 2017 se        
zapracováním připomínek.” 
O.HP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato. 
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9 Informace o spolupráci s Divadlem na Fidlovačce (vede: S. Jeřábek,          
typ: informace/diskuze, čas: 10 min.) 

Centrála SU byla oslovena Divadlem na Fidlovačce s dotazem, jaké máme divadelní spolky.             
Divadlo by jim nabídlo zvýhodněné vstupenky. SU žádala podobnou spolupráci jako celek            
s odkazem na nepravidelný cyklus „Společně za kulturou“. Schůzka proběhla 8. 3. a vzešly z              
ní 3 varianty: 
1. Zadaná představení – záleží na naší schopnosti zaplnění: 500 nebo 180 členů (velký              
a komorní sál). 
2. Systém progresivních slev – dostali bychom seznam představení na celý měsíc dopředu             
a naši členové by si skrze někoho z nás mohli rezervovat vstupenky na jednotlivá představení,              
sesbíraná data bychom zaslali zpět Fidlovačce, z počtu požadovaných lístků by vyplynula            
konečná cena, zájemci by si následně lístky vyzvedli a zaplatili. Znamenalo by to             
administrativu se sběrem požadavků. V jiných organizacích se osvědčily facebookové skupiny. 
3. Zařazení do seznamu partnerů pro last minute nabídky – nejsnažší varianta na             
implementaci, není třeba sběr dat. Last minute mají slevu asi 50 %. 

N. Kyjevská: Kolik bylo lidí na Star Wars? 
S. Jeřábek: Přesněji se zeptám staré CEN, zhruba tam za SU bylo 50 až 60 lidí. Oslovovali se                  
jen aktivní členové, teď se dá předpokládat vyšší počet členů. Jakým způsobem dát vědět              
řadovým členům? 

P. Šatra: Varianta 1, 2 lze kombinovat s variantou 3. 

N. Kyjevská: Proč mají zájem? 
S. Jeřábek: Musejí spolupracovat s organizacemi, jako jsme my, pokud chtějí žádat o grant              
z Prahy. V případě varianty 3 jde také o zaplnění sálu. Je to rychlovka – nabídnuté               
představení je např. na další den. 

J. Mára: Líbí se mi nejvíc last minute a plošná procentuální sleva. Varianta 2 mi nepřipadá                
vhodná, neboť to zatíží toho jednoho člověka. 

N. Kyjevská: Nabídka je pro všechny studenty na ČVUT, nebo v SU ČVUT? 500 lidí by bylo                 
těžké sehnat jen v SU. Lepší zadat nejprve malý sál. Pokud to bude celý ČVUT, lze pak řešit                  
i velký sál a diváky shánět přes facebook. 
S. Jeřábek: Lístky budou nejspíše muset prodávat SU, se kterou je spolupráce. 

N. Mikolajová: Jak jsou na tom externí kluby? 
S. Jeřábek: Nabídka by se posílala nejspíše parlamentní konferencí. 
J. Šebák: Externí kluby z toho nevylučujeme. 

M. Žbirka: Druhá možnosť je pre nás jednoduchšia, potrebujeme styčného človeka, ktorý            
zozbiera e-maily, ale nezaväzujeme sa k zháňaniu ľudí na veľký sál, je to flexibilné. 

D. Vrtěl: Nelze to řešit přes PR skupinu? Bavili jste se o tom s Vítkem? 
Jozef: Nejprve chceme znát názor parlamentu. PR konference – nefunguje, byla výzva od             
Vítka Diviše. 

N. Kyjevská: Lidi v PR nekomunikují, lepší je skupina na FB či vyplnit Google formulář.               
Sbírající člověk bude mít vygenerovanou tabulku. 
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D. Vrtěl: Jaká jsou opatření, pokud by někdo na představení nepřišel? 

S. Jeřábek: Zarezervované lístky jsou na pokladně, lidé si je vyzvednou a zaplatí před              
představením. Počítá se s tím, že prostě přijdou. Divadlo možná počítá i s nízkým počtem               
studentů, kteří nedorazí. Až budu vědět, že takhle to chceme, budu to řešit s divadlem               
detailně. 

J. Šebák: Je to naťuknutí, vidím na PAR, že zájem by byl, pojďme se domluvit na tom, jak by                   
spolupráce vypadala. Souhlasím s posláním formuláře do parlamentu. Kdo by měl zájem to             
řešit, ať kontaktuje Standu, zjistí další dotazy a můžeme se o tom dál bavit. Bod byl o tom, zda                   
má cenu to dál řešit. 

S. Jeřábek: Zeptám se na detaily k variantě rezervace lístků a načítání celého měsíce.              
Uděláme styčné důstojníky za kluby nebo celkový formulář, pak je třeba kontrolovat ID členů. 

10 Ekonomická činnost SHOW (vede: M. Kothera, typ: hlasování, čas 5          
min.) 

M. Kothera představil návrh činnosti a vyzval k dotazům. Na akci je navíc 90 000 z FSP. 

N. Kyjevská: Není mikina luxus? 
Michal: Je to odměna. Ti lidé tam v ní pracují večer v zimě a je vidět příslušnost. 

L. Koštenský: Nespadajú niektoré položky do zníženej 15% DPH? 

Michal: DPH jsme řešili s účetní, je opravdu 21 procent. Pod EET by SHOW zatím spadat                
neměla. J. Šebák dodává, že situace kolem EET je obecně hodně diskutabilní. 

Usnesení 17-03-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon Hill          
’SHOW’ v podobě zaslané do konference parlamentu 11. 3. 2017.“ 
O.HP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

11 Ekonomická činnost Masáže Silicon Hill (vede: M. Kothera, typ:         
hlasování, čas 5 min.) 

M. Kothera uvedl další návrh ekonomické činnosti. 

L. Koštenský: Jak kontrolujete statut studenta? 
M. Kothera: Po znepřístupnění údajů v systému Usermapu nijak. Ale většinou tam chodí určitě              
lidi se zaplaceným sportovním členstvím, z toho většinou studenti nebo alespoň ti, co to tvrdí               
a je to uvěřitelné. 
L. Koštenský: A nechcete tedy podmínku vynechat? 
M. Kothera: Můžu to probrat, ale rád bych to dnes měl schválené tak, jak je to teď. 

Usnesení 17-03-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon Hill          
“Masáže” v podobě zaslané do konference parlamentu 11. 3. 2017.” 
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O.HP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

12 Ekonomická činnosť Centrály: Studentský ples - tombola (vedie: J.         
Šebák, typ: hlasovanie, čas: 5 min.) 

Činnost se diskutovala na minulém Parlamentu a delegáti neměli připomínky. Ondra Hába            
upozorňoval na oznamovací povinnost, ta podle novely do jisté částky (kterou nedosahujeme)            
není.  

Usnesení 17-03-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost centrály        
“Studentský ples - tombola” v podobě zaslané do konference parlamentu 6. 2. 2017.” 
O.HP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

 
 

13 Různé 

Pokračujeme v tradici kolečkem na závěr: 
SH: Bude SHOW. 
BEST: Rádi bychom pro SU v rámci šíření meziklubové lásky uspořádali Cantus. O moc víc               
nemohu říct, protože byste si tu akci potom tolik neužili. Byl by zájem? H. Mára: Minule jsme                 
tam byli 3 za SIN, 2 za MAS a bylo to fajn. 
FIT++: Po zkušenosti z FIT párty je možnost dohodnout pronájem Radlické kulturní sportovny             
za 1000 korun. 
SH: Dalo by se domluvit hromadný nákup software od firmy Adobe za lepší cenu. 
S. Jeřábek: Většina klubů nedodala hlášení o stavu zcela v pořádku, největší byl problém              
s rodnými čísly a podpisy nových členů. 
J. Šebák: Nastal problém s FIO, jelikož nejsem v rejstříku. Momentálně s M. Halenkou řeším               
zajištění přístupu k účtům náhradní cestou. Apeluji na aktuální předsedy klubů kvůli            
jmenovacím dekretům. 
V. Dlápal (BEST): Mája šíří informaci, že jsme se na Bubnu naposledy poprali a odvezla nás                
záchytka. Ani jsme nenablili do tiskárny. Nic z toho jsme neudělali a ani nemáme v plánu                
udělat. 
 

Prezident Jozef Šebák na závěr poděkoval za účast a pozval přítomné na TPPPPPPPP. 

TPPPPPPPP (vedie: J. Šebák, typ: nešpecifikované, čas: podľa potreby) 

Konec zasedání 21:28 
 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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